

Title (en)
Packaging material feeding device for packaging machine.

Title (de)
Vorrichtung um eine Verpackungsmaschine mit Verpackungsmitteln zu versorgen.

Title (fr)
Dispositif d'alimentation en materiau d'emballage, d'une machine a emballer.

Publication
EP 0166841 A2 19860108 (FR)

Application
EP 84810663 A 19841228

Priority
CH 37484 A 19840127

Abstract (en)
The device essentially comprises a movable table (16) intended for supporting the end section of the reserve web (26) provided with an adhesive element (27), and a movable arm (31) controlled by a hydraulic or pneumatic cylinder (35), designed to press, via a pressing roller (33), the web (28) of packaging material from a spool in effect operating against the adhesive element (27). A cutting member (42), which interacts with a die (27) which is provided with an opening (43) for the removal of waste, makes it possible for the web (28) to be cut upstream of the assembly zone for the two webs. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif comporte essentiellement une table mobile (16) destinée à supporter le tronçon d'extrémité de la bande de réserve (26) munie d'un élément collant (27) et un bras mobile (31) commandé par un vérin hydraulique ou pneumatique (35), conçu pour appuyer, par l'intermédiaire d'un rouleau presseur (33) la bande (28) de matériau d'emballage provenant d'une bobine effectivement en fonction contre l'élément collant (27). Un organe de coupe (42) qui coopère avec une matrice (27) pourvue d'une ouverture (43) pour l'évacuation des déchets, permet de couper la bande (28) en amont de la zone d'assemblage des deux bandes.

IPC 1-7
B65B 41/12; B65H 19/10

IPC 8 full level
B65B 41/00 (2006.01); **B65B 41/12** (2006.01); **B65H 19/18** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65B 41/12 (2013.01); **B65H 19/1852** (2013.01); **B65H 19/1868** (2013.01)

Cited by
KR100848592B1; FR2880329A1; CN117163766A; EP0706964A1; US5685685A; EP1371562A1; CN1294061C; EP1285852A3; EP3398860A1; IT201700046835A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0166841 A2 19860108; EP 0166841 A3 19861126; CH 655077 A5 19860327; JP S60183323 A 19850918

DOCDB simple family (application)
EP 84810663 A 19841228; CH 37484 A 19840127; JP 1274885 A 19850128